
Referat – SU Bore ungdomsskule 29.10.24: 

Til stede: Torunn A. Rasmussen, Inger Lise Nordbø, Sandra C. Børresen-Varhaug, 
Sunniva Penne Nygård.  

 

Vi hadde valg for SU for skoleåret 24/25.  

Leder: Sandra C. Børresen-Varhaug. 

Nestleder: Inger Lise Nordbø. 

Sekretær: Marianne Søndervik Bråstein. 

 

Valg av SU/SMU 
Vi bestemte at SU også er SMU. Foreldre- og elevrepresentantene får dobbeltstemme 
slik at de er i flertall. 
 
Forskrift om permisjon fra grunnskoleopplæringa 
Vi leste gjennom høringsforslaget og gjorde merknader og syntes det så veldig fint ut.  

Innspill:  
3. kulepunkt i §3 står dobbelt (står også under §5 – linje 4) 
 
Forskrift om skoleregler 

Vi leste gjennom høringsforslaget + sammenlignet med gammelt ordensreglement. 

Det ble nevnt at det er positivt at ordlyden er positiv. 

Innspill:  
Vi stusser på de 3 siste linjene under §2. Vi ønsker derimot inn en setning fra det gamle 
ordensreglementet: «Dette inneber at ordensreglementet gjeld når skulen har ansvaret 
for elevane».  

Skrivefeil: Skulemiljøutval (SMU) = rett til elevane – ikke elvane. 

Vi diskuterte hvor «firkanta» vi skal være i håndheving av reglene. 

Vi ønsker inn noe som gjelder snop/brus/energidrikk.  

Oppbygging s.3 – rotete: God ordne, men ikkje orden som ikkje vert akseptert. 
Slik det står på åtferd (god åtferd og åtferd som ikkje vert akseptert).  

b. Munnleg/skriftleg åtvaring frå…. (Side 4) ønske bytte ut «rektor» med «ansatt». 

d. Inndra… (Side 4) Hentes av foreldre? 



g. Pause eller friminutt på andre tidspunkt enn andre elevar – dette stiller vi oss 
skeptiske til. De mister undervisning. Taper sosial trening.  

Side 5 §10: Meir meir – må byttes med med meir. 

§10. Hvorfor skal skolesjef overprøve om man skal melde til politi? 

Side 5 §11: Slåstkamp - skrivefeil? 

Ordlyden ønskes mer detaljert når det gjelder §11. 
 
Tilsyn ift. trygt og godt skolemiljø 
Vi avslutter tilsynet fra statsforvalteren 1.nov – konstituert rektor informerte om tilsynet 
og avvikene vi/kommunen fikk. Det ble også informert om jobben ledelsen og de ansatte 
har gjort for å lukke avvik, og for å få en bedre praksis.  
 
Status per nå:  
Vi bruker de som egentlig skulle være vikarer til å dekke bl.a. vedtakstimer. Derfor er det 
manko på ringevikarer. Vi har et stabilt personale. Vi har intervju i morgen og venter på 
politiattest for en ringevikar. 
 
Tilsyn i september: 
Branntilsyn – Få avvik, som allerede er svart ut. 
Miljøretta helsevern. Ingen avvik. Noen merknader.  

 

Utviklingsplanen for 2024-2025 
Vi fortsetter med samme emner som i fjor, men har forkortet emnene. Fokusområdene i 
år blir oracy (med kickoff i London for personalet i november), trygt og godt skolemiljø og 
Kleppmodellen. 

 

Nye SU-møter:  

Torsdag 23.januar 19.00 

Torsdag 27.mars 19.00  

Ref. Sunniva Penne Nygård 


